

| | | | |
|-----------|----------------------------------|---------|----------------|
| Date | December 25 th , 2025 | التاريخ | 25 ديسمبر 2025 |
| Reference | A.A.374/12/25 | إشارة | أ.ا. 25/12/374 |

| | |
|--|--|
| <p>M/s: Boursa Kuwait</p> <p>Peace, mercy, and blessings of Allah be upon you,</p> <p>Subject: Announcement of the Opening of Nominations for Membership of the Board of Directors of Aayan Leasing and Investment Company</p> <p>With reference to the above subject, and to the provisions governing candidacy for membership of the Board of Directors and the provisions governing disclosure procedures as set forth in the Executive Bylaws of Law No. (7) of 2010 regarding the Establishment of the Capital Markets Authority and the Regulation of Securities Activities and their amendments.</p> <p>Attached are the Material Information Disclosure Form along with the announcement regarding the opening of nominations for membership of the Board of Directors of Aayan Leasing and Investment Company.</p> <p>With sincere regards and appreciation</p> | <p>السادة/ شركة بورصة الكويت السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،</p> <p>الموضوع: الإعلان عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس إدارة شركة أعيان للإيجار والاستثمار</p> <p>بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى الأحكام المنظمة للترشح وشغل عضوية مجلس الإدارة والأحكام المنظمة لعمليات الإفصاح الواردة في اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتها.</p> <p>مرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية بالإضافة إلى الإعلان عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس إدارة شركة أعيان للإيجار والاستثمار.</p> <p>وتقضوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،</p> |
|--|--|

Abdullah Mohammad Al-shatti
Chief Executive Officer

Signed by:

54BC3D53111C4D4...

عبدالله محمد الشطي
رئيس التنفيذي

| | |
|--|--|
| <p>Attachments:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Material Information Disclosure Form. - Announcement of the opening of nominations for membership of the Board of Directors of Aayan Leasing and Investment Company. | <p>المرفقات:</p> <ul style="list-style-type: none"> - نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية. - الإعلان عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس إدارة شركة أعيان للإيجار والاستثمار. |
|--|--|



شركة أعيان للإيجار والاستثمار (ش.م.ك.ع)
Aayan Leasing & Investment Co. (K.S.C.P.)

رأس المال المصرح به والمدفوع ٦٦,٤٨٢/٤٠٣ دينار كويتي س.ت ٥٥٨٣
Authorized, Issued and Paid Up Capital KD 66,403,882/400 C.R. 75583

Tel.: (965) 180 44 88 Fax: (965) 2224 0929
P.O.Box 1426 Safat 13015 Kuwait
www.aayan.com

| Date | December 25 th , 2025 | 2025 ديسمبر 25 | التاريخ |
|--|---|----------------|---------|
| Name of the Listed Company | اسم الشركة المدرجة | | |
| Aayan Leasing and Investment Company | شركة أعيان للإيجار والاستثمار | | |
| Material information | المعلومة الجوهرية | | |
| <p>Aayan Leasing and Investment Company announces the opening of nominations for membership of the Board of Directors for both non-independent and independent members for the next three-year term. Receiving nominations applications will be open from December 25, 2025, until January 26, 2026.</p> <p>Those wishing to apply, who meet the conditions and requirements stipulated in the Companies Law and the Executive Bylaws of Law No. (7) of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities activities and their amendments, should fill out the application form prepared for this purpose by the Capital Markets Authority, which is available on the Authority's official website www.cma.gov.kw</p> <p>Applicants must also visit the Compliance and AML Department at the company's headquarters in Al-Rai, Mohammed Bin Al-Qasim Street, Aayan Company Building, First Floor, between 9:00 a.m. and 3:00 p.m., to submit their applications accompanied by all the required documents.</p> <p>Please note that all applications are subject to prior approval by the Capital Markets Authority.</p> <p>For inquiries, please call the following numbers:</p> <p>22240980 22240906</p> | <p>تعلن شركة أعيان للإيجار والاستثمار (ش.م.ك.ع) عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة لكلٍ من الأعضاء غير المستقلين والأعضاء المستقلين للدورة القادمة ومدتها ثلاثة سنوات، ويكون باب الترشح مفتوحاً اعتباراً من تاريخ 25/12/2025 حتى تاريخ 26/1/2026.</p> <p>فعلى السادة الراغبين في الترشح، ممن تتوفر فيهم الشروط والضوابط المنصوص عليها في قانون الشركات والائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتها، تعبئة نموذج طلب الترشح المعد لذلك من قبل هيئة أسواق المال، علماً بأنه متوفّر على الموقع الرسمي للهيئة www.cma.gov.kw</p> <p>كما يتعين على المتقدمين مراجعة إدارة المطابقة واللتزام ومكافحة غسل الأموال في مقر الشركة الكائن في منطقة الري - شارع محمد بن القاسم - مبني شركة أعيان الدور الأول وذلك من الساعة 9:00 صباحاً وحتى 3:00 مساءً، لتقديم طلب الترشح مرفقاً بكافة الأوراق والمستندات المطلوبة.</p> <p>علمًا بأن جميع طلبات الترشح تخضع للموافقة المسبقة من قبل هيئة أسواق المال.</p> <p>للإستفسار، يرجى الاتصال على الأرقام التالية: 22240980 22240906</p> | | |
| Material information Significant Effect on the Company's Financial Position | أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة | | |
| There is no financial impact on the company's financial position. | لا يوجد أثر مالي على المركز المالي للشركة حاليا. | | |

| | |
|---|--|
| The issuer of this disclosure bears full responsibility for the accuracy, correctness, and completeness of the information contained therein. They acknowledge that they have exercised due diligence to avoid any misleading, incorrect, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait assume no responsibility whatsoever for the contents of this disclosure and disclaim any liability for any damages that may be incurred by any person because of publishing this disclosure, allowing its publication through their electronic systems or website, or using this disclosure in any other manner. | يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واتكمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أي معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية شأن محتويات هذا الإفصاح، فيما ينفي عنهم المسؤولية عن أيه أضرار قد تتحقق بأي شخص جاء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتهمما الإلكتروني أو موقعهما الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى. |
|---|--|



اعلان عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس ادارة شركة أعيان للإيجاره والاستثمار (ش.م.ك.ع)

تعلن شركة أعيان للإيجاره والاستثمار (ش.م.ك.ع) عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس الادارة لكلٍ من الأعضاء غير المستقلين والمستقلين للدورة القادمة ومدتها ثلاث سنوات، ويكون باب الترشح مفتوحاً اعتباراً من تاريخ 2025/12/25 حتى تاريخ 2026/1/26.

فعلى السادة الراغبين في الترشح، ممن تتوافر فيهم الشروط والضوابط المنصوص عليها في قانون الشركات واللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتها، تعبئة نموذج طلب الترشح المعد لذلك من قبل هيئة أسواق المال، علماً بأنه متوفّر على الموقع الرسمي للهيئة www.cma.gov.kw

كما يتعين على المتقدمين مراجعة إدارة المطابقة والالتزام ومكافحة غسل الأموال في مقر الشركة الكائن في منطقة الري - شارع محمد بن القاسم - مبني شركة أعيان الدور الأول،

وذلك من الساعة 9:00 صباحاً وحتى 3:00 مساءً، لتقديم طلب الترشح مرفقاً بكافة الأوراق والمستندات المطلوبة.

علماً بأن جميع طلبات الترشح تخضع للموافقة المسبقة من قبل هيئة أسواق المال.
للإستفسار، يرجى الاتصال على الأرقام التالية: 22240980 - 22240906

والله ولي التوفيق،